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INTERPELACJA

dotycząca zwiększenia ilości koszy na odpady na terenie osiedla Rawka

Od dłuższego czasu dostaje sygnały od mieszkańców osiedla Rawka o niewystarczającej ilości

koszy na odpady na ulicach osiedla. Mowa o koszach na odpady zmieszane, umiejscowionych z reguły

przy  chodnikach  lub  innych  ścieżkach  komunikacyjnych.  W  związku  z  licznymi  zgłoszeniami  w

ostatnich dniach powstało zapytanie na portalu społecznościowym na jednej z grup. Zapytanie miało

charakter  otwarty  dla  członków  grupy  o  nazwie  „Osiedle  Rawka”.  Mieszkańcy  wyrazili  opinię  o

potrzebie zwiększenia ilości koszy.

W związku z powyższym zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta o zwiększenie ilości koszy

na odpady na osiedlu Rawka.

             Z poważaniem

Rafał Koczywąs


